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ñscar çlvarez va posar punt i f inal a 20 anys de carrera

acompanyat de la fam�lia i de la seva altra fam�lia, la del Llagostera.

Amb ll�grimes als ulls, çlvarez penja les botes amb paraules

d'agra�ment cap a "un petit gran club" que l'ha fet sentir "el tiu m�s

feli� del planeta en tots els sentits". Ara, als 37 anys, el barcelon�

enceta una nova etapa com a secretari t�cnic del Girona.

El capit� se'n va deixant l'equip a Segona A. D'aix� se'n diu marxar per la por ta gran.

Ha estat una decisi� dif�cil perqu� tenia el cuc de seguir jugant. S'ha de pensar amb el cap fred. Quan un

futbolista deixa de jugar s'ha d'incorporar al m�n laboral i gr�cies a l'Oriol ha sorgit una bona opor tunitat que

havia d'aprof itar. Ara treballar� al m�xim per tornar-li amb feina l'opor tunitat que m'ha donat ell i el Girona FC.

La proposta la tenia ja abans del desenlla� de la temporada del Llagostera?

L'Oriol i jo tenim una relaci� especial i �s veritat que tenim un comprom�s for t des de fa temps. Sempre hav�em

ajornat qualsevol decisi� a la f inalitzaci� de la emporada. Dilluns ens vam veure i ho vam decidir.

Arriba vost� i se'n va Escoda.

En Gerard ha fet una feina molt bona. L'Oriol est� encantat amb ell. Ha anat aix�. Les circumst�ncies de l'ascens

han facilitat les coses pel que fa a estructura. �s un repte maco i dif�cil alhora.

La seva experi�ncia durant tants anys en molts clubs pot servir-li per obrir por tes a l'hora de f it xar jugadors?

He estat a molts llocs i tinc excompanys arreu. Alguns tenen c�rrecs com el meu i aix� pot facilitar relacions,

favors i que el Girona en pugui treure algun benef ici.

Ha tingut temps ja de comen�ar a treballar?

Aquesta tarda (per ahir) mateix ja hem anat a Montilivi a mirar jugadors colze a colze amb l'Oriol. Tot est� verd

encara per� esperem fer un equip compensat i ben competitiu.

La seva funci� ser� de scouting i de mirar jugadors o tamb� ajudar� en el futbol base?

El planter �s cosa del coordinador Jordi Mir, per� s� que a banda de tot, intentar� donar un cop de m� al f ilial que

�s el m�s proper al primer equip.

Des de fora alg� podria pensar que Alsina pugui controlar els dos equips. Hi ha independ�ncia total entre les

dues entitats?

I tant. L'Oriol ha sigut clar aquest mat�. Ha pres una decisi� molt dif�cil, la m�s complicada de la seva vida, com

b� ha dit. A Llagostera hi haur� gent encarregada de fer la feina i una presidenta que prendr� les decisions. En

cap cas hi haur� conf licte d'interessos. Ara b�, est� clar que som clubs germans i ens coneixem.

El transvasament de jugadors de Llagostera a Girona que hi havia previst podria frenar-se amb l'ascens?

Hi ha jugadors molt interessants i suposo que el Llagostera lluitar� per ells. Som a la mateixa categoria i d'una

manera o altra, voldran retenir-los. A m�s a m�s n'hi ha que tenen contracte en vigor i no ser� f�cil. Si no,

intentarem treure'n prof it d'alguns.

Quan va arribar al Llagostera a mig curs 10-11 s'imaginava l'equip a Segona A?

De cap manera! Als primers entrenaments ja percebia que era un club diferent, at�pic i personal. Amb el temps,



puc dir ben alt que �s el millor club on he estat.

Confessi'm si sabia on era Llagostera quan tenia 20 anys...

Ni potser quan en tenia 30, ho sabia! �s una localitat molt petita i gr�cies al club l'hem posada al mapa. El poble

t� moltes vir tuts per� el club �s el que l'ha feta cr�ixer m�s.
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